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Protokół nr 11/2022                                                                                                 

z posiedzenia XLVII Sesji zwyczajnej                                                                          

VI kadencji Rady Powiatu w Legionowie  

 

WAK.0002.11.2022 

XLVII Sesja Rady Powiatu w Legionowie w dniu 19 grudnia 2022 roku odbyła się         

w auli Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Obrady rozpoczęto 19 grudnia 2022 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:32 tego 

samego dnia.  

 

1. Otwarcie obrad. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Powiatu w Legionowie Pan Leszek Smuniewski, 

witając Radnych, Gości oraz pozostałych członków obrad. 

Lista Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu (obecność potwierdzona przez 

Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie). 

W posiedzeniu wzięło udział 22 członków Rady Powiatu w Legionowie: 

1. Aleksandra Bednarek 

2. Agnieszka Borkowska 

3. Piotr Choroś 

4. Przemysław Cichocki 

5. Zenon Durka 

6. Anna Gajewska 

7. Zbigniew Garbaczewski 

8. Mirosław Kado 

9. Michał Kobrzyński 

10. Izabela Kownacka 

11. Grzegorz Kubalski 

12. Zenon Kuska 

13. Konrad Michalski 

14. Agnieszka Powała 

15. Wiesław Antoni Smoczyński 

16. Leszek Smuniewski 

17. Sylwester Sokolnicki 

18. Artur Stankiewicz 

19. Mariusz Śledziewski 

20. Tomasz Talarski 

21. Robert Wróbel 

22. Grzegorz Zbroch 
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Przewodniczący Rady Pan Leszek Smuniewski poinformował zebranych, że „na mocy         

art. 15 ust. 1a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym, obrady Rady 

Powiatu w Legionowie są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących 

obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w BIP Powiatu Legionowskiego oraz             

na stronie internetowej Powiatu Legionowskiego. Tablica informacyjna usytuowana jest 

przed wejściem do sali obrad. Jeśli Państwa obecność na sesji Rady Powiatu nie jest 

związana z wykonywaniem obowiązków służbowych i nie życzą sobie Państwo, aby ich 
wypowiedzi lub wizerunek zostały utrwalone, uprzejmie proszę o opuszczenie sali obrad”. 

 

2. Informacja o porządku obrad. 

Przewodniczący Rady powiedział, że do przedstawionego porządku obrad - stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu - nie wpłynął żaden wniosek z propozycją wprowadzenia 

zmian. Zapytał, czy w chwili obecnej któryś z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie 

dotyczące porządku obrad. W związku z brakiem uwag, Pan Leszek Smuniewski stwierdził,                    

że porządek obrad został zaakceptowany i przystąpił do jego realizacji. 

 

 
3. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu w Legionowie. 

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że w okresie od dnia 26.11.2022 r. do dnia 

16.12.2022 r., wpłynęły do Biura Rady lub bezpośrednio do Przewodniczącego Rady 
następujące pisma: 

1) stanowisko Rady Gminy Wieliszew w sprawie proponowanych przez Polskie Linie 

Kolejowe PKP S.A. przebiegu wariantów – korytarzy nowoprojektowanej linii 

kolejowej na odcinku Warszawa Praga – Nasielsk (Kątne/Świercze) – stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu; 

2) pismo od Cechu Rzemiosł Różnych i Przedsiębiorczości w Pułtusku zawierające 

prośbę o umożliwienie uhonorowania Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy          

w Legionowie Honorową Odznaką Rzemiosła  

Pan Leszek Smuniewski nadmienił, że uroczystość prawdopodobnie odbędzie się 

na Sesji w dniu 30 stycznia 2023 roku – stanowi załącznik nr 4 do protokołu; 

3) odpowiedzi na pytania z Sesji Rady Powiatu w Legionowie w dniu 28.11.br.: 

a) Pana Grzegorza Kubalskiego, w zakresie lokalizacji infrastruktury kolejowej, 

tj. układów torowych oraz peronów – stanowi załącznik nr 5 do protokołu; 

b) Pani Agnieszki Borkowskiej, dotyczące pojawienia się dzików w mieście 

Legionowo – stanowi załącznik nr 6 do protokołu; 

4) zaproszenie od Starosty Legionowskiego Pana Sylwestra Sokolnickiego i Wójta 

Gminy Wieliszew Pana Pawła Kownackiego na uroczyste przekazanie                    

do użytkowania przebudowanego odcinka drogi Nr 1821W oraz przebudowanej    

ul. Polnej  w Wieliszewie – stanowi załącznik nr 7 do protokołu; 

Pan Leszek Smuniewski nadmienił, że zaproszenie zostało wysłane do Radnych 

drogą elektroniczną pod koniec listopada. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, że wszystkie w/w pisma są dostępne w Biurze Rady.   

 

Kolejno dodał, że termin kolejnej Sesji wyznacza na dzień 30 stycznia 2023 roku,                    

a następnej na dzień 27 luty 2023 r., w pierwszym dniu po feriach zimowych.  

 

Przewodniczący Rady powiedział, że w grudniu odbywały się spotkania wigilijne                         

i noworoczne, w których uczestniczył on osobiście jak również i inni Radni reprezentując 

Radę Powiatu w Legionowie. 
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Nadmienił, że 13 grudnia 1981 miało miejsce ogłoszenie stanu wojennego. W tym roku       

w 42. rocznicę tamtych wydarzeń odbyła się uroczysta msza poświęcona bohaterom stanu 

wojennego, w której uczestniczył osobiście. 

Zaznaczył, że symboliczną datą jest również 17 grudnia – „Czarny Czwartek”, gdzie w 1970 

roku w Gdańsku, władza skierowała się przeciwko swoim obywatelom. Z tej okazji również 

odbywały się uroczyści, w których Pan Leszek Smuniewski reprezentował władze powiatu.      

 

 

 

4. Sprawozdanie Starosty o pracach Zarządu i informacje Starosty 

Legionowskiego. 

Starosta Legionowski Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że szczegółowe 

informacje dotyczące pracy Zarządu Powiatu Legionowskiego oraz poszczególnych 

komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego w Legionowie Radni otrzymali w formie 

elektronicznej. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do protokołu. Nadmienił, że do spraw 

bieżących odniesie się w kolejnym punkcie obrad. Dodał, że jeżeli są pytania, to oczywiście 

zostaną udzielone odpowiedzi.  

Przewodniczący Rady podziękował za informację i zaproponował dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do realizacji kolejnego 

punktu porządku obrad. 

 

 

 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 
r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego        

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr 255/XXXIV/2021 Rady Powiatu         

w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 
Legionowskiego na rok 2022. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19.12.br., wydała 

pozytywną opinią w sprawie omawianego projektu uchwały.   

W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 

Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 
Mirosław Kado, Jacek Szczepański, Tomasz Talarski 

Uchwała Nr 304/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniająca uchwałę                        

Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022 – stanowi załącznik nr 9             

do protokołu. 

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu 

Legionowskiego na lata 2022 – 2040. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,       

o omówienie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 2040. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19.12.br., wydała 

pozytywną opinią w sprawie omawianego projektu uchwały.   

W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2022 – 
2040. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Mariusz Śledziewski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 
Jacek Szczepański, Tomasz Talarski 
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Uchwała Nr 305/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 

2022 – 2040 – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

 

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 
2022. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego,       

o omówienie projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 
z upływem roku budżetowego 2022. 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła szczegółowo zmiany zawarte w uzasadnieniu                  

do powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19.12.br., wydała 

pozytywną opinią w sprawie omawianego projektu uchwały.   

W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia wykazu 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, Grzegorz 

Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, 

Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, 

Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (2) 
Zbigniew Garbaczewski, Jacek Szczepański 

Uchwała Nr 306/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2022 – stanowi załącznik    

nr 11 do protokołu. 

 

 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 
2023 – 2043: 

Przewodniczący Rady poprosił Starostę Pana Sylwestra Sokolnickiego                          

o wprowadzenie do projektów dokumentów w zakresie budżetu na przyszły rok.  
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Pan Sylwester Sokolnicki zaprezentował m.in. uwarunkowania i założenia projektów, które 

Zarząd Powiatu zamierza realizować w przyszłym roku i latach kolejnych oraz źródła 

pokrycia deficytu. Omówił również obecnie realizowane inwestycje, a także te planowane 

w poszczególnych gminach Powiatu Legionowskiego. 

Prezentacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego 

o omówienie projektu budżetu na rok przyszły oraz projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023 – 2043.  

Pani Katarzyna Rembelska rozwinęła i przedstawiła dane zawarte w dalszej części 

prezentacji, którą omawiał Pan Sylwester Sokolnicki. 

Przewodniczący Rady podziękował za szczegółowe przedstawienie założeń WPF na lata 

2023 – 2043 oraz projektu budżetu na rok 2023 oraz i przystąpił do realizacji kolejnego 

podpunktu porządku obrad.  

a) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu                 

w Legionowie Pana Roberta Wróbla, o odczytanie opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Warszawie, odnośnie projektu uchwały o Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Powiatu Legionowskiego na lata 2023 – 2043 – stanowi załącznik         

nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady zaproponował dyskusję, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Leszek Smuniewski poinformował, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu            

1 grudnia br., wyraziła opinię pozytywną na temat projektu – stanowi załącznik nr 14       

do protokołu.  

W związku z brakiem zgłoszeń, przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 2023 – 2043. 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 
Jacek Szczepański 
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Uchwała Nr 307/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 19 grudnia 2022 r.          

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Powiatu Legionowskiego na lata 
2023 – 2043 – stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023: 

 

a) omówienie projektu uchwały budżetowej, 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały został szczegółowo omówiony 
w prezentacji, która została przedstawiona w poprzednim punkcie obrad. 

Następnie przystąpił do realizacji kolejnego podpunktu porządku obrad. 

b) przedstawienie opinii komisji do projektu uchwały budżetowej, 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Pan Leszek Smuniewski przedstawił opinię 

komisji o projekcie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2023 rok- stanowi załącznik          

nr 16 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Pani Agnieszka Powała 

przedstawiła opinię komisji o projekcie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2023 rok- 

stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego Pan Piotr Choroś przedstawił opinię 

komisji o projekcie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2023 rok- stanowi załącznik          

nr 18 do protokołu. 

Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych Pani Anna Gajewska 

przedstawiła opinię komisji o projekcie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2023 rok- 

stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Pan Grzegorz Kubalski przedstawił opinię komisji       

o projekcie budżetu Powiatu Legionowskiego na 2023 rok- stanowi załącznik nr 20             

do protokołu. 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu                 

w Legionowie Pana Roberta Wróbla, o odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Warszawie, odnośnie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Legionowskiego na rok 2023 – stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

d) przedstawienie stanowiska Zarządu w sprawie przedstawionych opinii, 

 

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że teraz wszyscy działają w warunkach ogromnej 

nieprzewidywalności. Jednostka samorządu terytorialnego jest w otoczeniu społecznym, 

gospodarczym i finansowym, trudno jest dzisiaj planować, prognozować z większą 



8 

 

dokładnością, albowiem sytuacja jest bardzo dynamiczna i zmienna. Wydaje się,                  

że zaplanowane w projekcie budżetu dochody, w oparciu o zasadę planowania 

racjonalnego, gruntownie uzasadnionego, są zdaniem Starosty i całego Zarządu Powiatu 

optymalnym rozwiązaniem i ustalonym na realnym poziomie. Doszły do tego wydatki, które 

w dużej mierze poświęcone są nie tylko na finansowanie działalności bieżącej, ale również 
na działalność materialną, na wydatki materialne i inwestycje. 

Starosta Legionowski podziękował członkom komisji Rady Powiatu w Legionowie                  

za wyrażenie pozytywnych opinii, w zakresie swoich kompetencji na temat projektu 
budżetu powiatu na 2023 rok.     

e) dyskusja, 

Przewodniczący Rady zaproponował dyskusję na temat projektu budżetu Powiatu 
Legionowskiego na 2023 rok, w której kolejno udział wzięli. 

Pan Wiesław Smoczyński powiedział, że w jego ocenie budżet powiatu jest tak istotnym 

dokumentem, że Radni powinni nad nim dyskutować. Zastanowić się, czy objęty kierunek 

jest dobry i właściwy. Nadmienił, że chciałby dodać trochę optymizmu w kwestii 

dochodowej. Mowa jest o tym, że dochód jest niższy, niż w roku poprzednim, ale na końcu 

2022 roku była nadzieja, bo Rząd uzupełnił dochody (nadmienił, że o ile dobrze pamięta   

to o 12.000.000,00 zł), co jest skutkiem ubytku dochodu od osób fizycznych. Zaznaczył, 

że „jest alternatywa w sensie publicznym, jest alternatywa albo zmniejszać podatki osób 

fizycznych i prawnych też, albo w ten sposób umniejsza się dochody gmin, samorządów, 

wszelkich samorządów, ale Rząd uzupełni”. Wyraził nadzieję, że Rząd w przyszłym roku 

również tak postąpi i wtedy będzie możliwość, aby pokryć wydatki, które na razie są            
w deficycie.  

Radny zaznaczył, że cieszą go inwestycje, szczególnie te oświatowe. Uważa, że inwestycje 

w oświatę i kulturę zawsze się opłacają, a skutki ich powstania widać dopiero po latach. 

Wyraził podziękowanie dla Zarządu Powiatu za wspieranie tych inwestycji. Dodał,                 

że inwestycje drogowe i komunikacja publiczna są również bardzo dobrze rozbudowane. 

Dodał, że dobrze by było, aby taki kierunek rozwoju został utrzymany. Zadowalające jest 

również to, że droga Nr 61 będzie modernizowana. Zaznaczył, że wyrażał swoje 

niezadowolenie ze środków jakie zostały przeznaczone na oświatę i kulturę. Uzyskał 

informację, że sytuacja wynika z tego, że dochody są małe, że w ciągu roku będzie               

to uzupełniane. Zaznaczył, że będzie głosował za przyjęciem budżetu, natomiast jego 

zdaniem w powiecie jest dużo niepublicznych placówek oświatowych i poradni 

psychologiczno – pedagogicznych. Wyraził nadzieję, że nakłady są współmierne                   

do efektów, które są uzyskiwane. W jego ocenie stan psychiczny społeczeństwa po 

pandemii i wybuchu wojny w Ukrainie jest zły i trzeba ten kierunek rozwijać i wzmacniać. 

Zaproponował, aby większą uwagę skierować na sprawy oświatowe i kulturowe planując 
przyszłe budżety.         

Pan Michał Kobrzyński powiedział, że od kilku lat, w trakcie ustalania budżetu na kolejny 

rok, jest mowa o tym, że jego ustalanie jest trudne. Natomiast zdaje sobie sprawę,               

że w tym roku było wyjątkowo trudno zrównoważyć budżet powiatu. Wyraził nadzieję,        

że jednak przyszły rok nie będzie taki ciężki pod względem finansowym. Dodał, że jako 

Radny Legionowa cieszy się z tego, że w budżecie na 2023 rok, znalazły się środki które 

zostaną przeznaczone na poprawę bezpieczeństwa i życia mieszkańców, np. inwestycja 

drogowa. Jego zdaniem bardzo zadowalające są również plany na realizację inwestycji 

oświatowych. Dodał, że zgadza się z Panem Wiesławem Smoczyńskim, który powiedział, 

że oświata i kultura, ale również jego zdaniem jeszcze sport powinien być 

dofinansowywany. Wyraził nadzieję, że pomimo „ciężkiego” budżetu, w perspektywie 

całego roku, Zarząd Powiatu będzie z Radnymi konstruktywnie na bieżąco prowadził 

rozmowy o problemach, aby mieszkańcy powiatu na tym korzystali. Zasygnalizował,           



9 

 

że wymaga analizy, nakładów finansowych przejścia dla pieszych oraz sygnalizacje 

świetlne.  

Pan Michał Kobrzyński złożył podziękowanie dla Skarbnika Powiatu Legionowskiego i całej  
załogi, za pracę włożoną w projektowanie budżetu.       

Pani Anna Gajewska powiedziała, że pomimo trudnego czasu, z uwagi na pandemię, wojnę 

na Ukrainie i kryzys gospodarczy, uważa iż budżet powiatu jest realny. Dodała,                      

że inwestycje są zaplanowane praktycznie w każdej z gmin powiatu, co jest bardzo 

budujące. Nadmieniła, że jako Przewodnicząca Klubu Bezpartyjnych Samorządowców, 
informuje iż jego członkowie będą głosowali za przyjęciem omawianego projektu budżetu.  

Złożyła podziękowanie dla Zarządu Powiatu, Skarbnika Powiatu Legionowskiego oraz 
wszystkich pracowników za wkład pracy włożony w przygotowanie tego budżetu.     

Pani Agnieszka Borkowska powiedziała, że przychyla się do wypowiedzi Pana Michała 

Kobrzyńskiego. Dodała, że widoczne jest, iż inwestycje zaplanowane są praktycznie              

w każdej gminie. Zaproponowała, aby w ciągu roku zastanowić się nad 

wygospodarowaniem środków na ochronę dla najmłodszych mieszkańców powiatu. 

Nadmieniła, że zaplanowane są w budżecie środki na ochronę psychologiczną dla dzieci, 

ale może udałoby się znaleźć jakieś środki na programy, z przeznaczeniem na rehabilitację 

dla najmłodszych dzieci. Dodała, że będzie głosowała za przyjęciem omawianego projektu 
budżetu. Dołączyła się również do podziękowań dla Skarbnika Powiatu Legionowskiego.      

Pan Zenon Kuska powiedział, że jako przedstawiciel Klubu PIS informuje, że członkowie 

będą głosować za przyjęciem projektu budżetu na 2023 rok. Złożył podziękowanie dla 

Zarządu Powiatu, Skarbnika Powiatu Legionowskiego i pracowników administracji za jego 
przygotowanie.  

Pan Mirosław Kado odniósł się do porządku obrad Sesji. Powiedział, że po pkt. 9, jest pkt 

10 i 11, w którym omawiany będzie projekt uchwały o transporcie zbiorowym i stawkach 

opłat za usuwanie i przetrzymywanie pojazdów. Zaznaczył, że są to uchwały, które mają 

ustalać stawki na 2023 rok. Zapytał, czy te projekty nie powinny zostać przyjęte przed 

projektem uchwały budżetowej. Poprosił również o odpowiedź, czy w projekcie uchwały 

budżetowej te stawki są już uwzględnione jako stawki z 2023 roku, czy zgodnie                       
z obowiązującymi stawkami?     

Zapytał również w kwestii wynagrodzeń. Poprosił o potwierdzenie, ponieważ jego zdaniem 

w projekcie uchwały budżetowej napisane jest, że minimalna pensja w Starostwie 
Powiatowym w Legionowie w ciągu roku może wzrosnąć nawet o 24,6 %? 

Pan Mirosław Kado zaznaczył, że jego zdaniem projekt budżetu na 2023 rok jest bardzo 
dobry.      

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że jeżeli chodzi o stawki związane z opłatami,          

to jest to uchwała, która jest procedowana co roku, natomiast stawki dotyczą strony 

dochodowej powiatu, a plan dochodów nie musi być ustalony wcześniej i wpływy mogą być 
dokonane bez planu.   

Pan Mirosław Kado poddał wątpliwości, co w przypadku gdyby Rada Powiatu w Legionowie 
nie podjęła tych uchwał? Dodał, że w jego ocenie prawdopodobnie się tak nie zdarzy.  

Pani Aleksandra Bednarek powiedziała, że przygotowanie projektu budżetu było 

wyzwaniem dla wszystkich, na pewno największym dla Skarbnika Powiatu Legionowskiego 

i Zarządu Powiatu oraz Radnych. Powiedziała, że w jej ocenie projekt budżetu jest na 
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racjonalnym poziomie. Wyraziła nadzieję, że w ciągu roku będą odbywały się rozmowy       

w jaki sposób można będzie realizować pomysły.  

Pan Grzegorz Kubalski odniósł się do pytań Pana Mirosława Kado. Powiedział, że jeżeli 

chodzi o projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w powiatowych przewozach 

pasażerskich, to jest to uchwała, która pozwala na wyrażenie zgody, aby mogła zostać 

zawarta umowa. W związku z tym najpierw powiat musi mieć zagwarantowane pieniądze. 

Dodał, że jeżeli powiat miałby wyrażoną zgodę przed zagwarantowaniem środków                   

w ramach budżetu, to de facto ta zgoda nie byłaby wykonywalna z punktu widzenia 

Zarządu Powiatu. Biorąc powyższe pod uwagę, najpierw zachodzi konieczność 

zabezpieczenia środków w budżecie, a następnie podjęcie uchwały, która na podstawie 
tych środków umożliwia takie działania.  

Kolejno odniósł się do pytania Pana Mirosława Kado, w zakresie przyjęcia projektu uchwały 

w sprawie ustalenia obowiązujących w 2023 roku stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi 

i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia 

od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. Powiedział, że w tym przypadku, sytuacja jest 

taka, że mogłaby być kolejność przyjmowania tych uchwał do pewnego stopnia dowolna, 

z tego względu, że budżet po stronie dochodowej jest tylko i wyłącznie projektem                    

i przewidywaniem, a nie czymś co bezwzględnie musi być zrealizowane, bo jeżeli chodzi       

o wpływ dochodów to mogą one być bardzo różne. Natomiast w tym przypadku te środki 

co do zasady są wydatkowane w całości na realizację zadania, bo taka jest delegacja 

ustawowa motywująca przesłanki jakie muszą być spełnione przy ustaleniu wysokości 

opłat. W związku z tym, jeżeli Radni nie przyjęliby tej uchwały, to skutkowałoby,                    

że w wykonaniu dochodów, powiat nie miałby w ogóle wpływów za usuwanie pojazdów,       

a w konsekwencji wydatki związane z tym zadaniem, powiat musiałby pokryć z innych 

źródeł.           

Pan Przemysław Cichocki odniósł się do planowania strategicznego oraz stwierdzeń, które 

zostały wypowiedziane na Sesji, w kontekście projektu budżetu. W jego ocenie budżet       

na rok 2023 jest budżetem zrównoważonym. Było wiele uwarunkowań, które sprawiają,    

że decyzje są trudne, ponieważ ważnych inwestycji, inicjatyw zgłaszanych również przez 

mieszkańców powiatu jest wiele. Jego zdaniem, ten zrównoważony projekt na 2023 rok 

zawiera również środki, które są zabezpieczeniem na koncepcje i projekty. Dodał,                

że chciałby podkreślić, że zarówno Zarząd Powiatu, jak i pracownicy będą na bieżąco śledzili 

możliwości, które pojawią się w ciągu roku, w kontekście pozyskania środków 

zewnętrznych. W tym miejscu mowa w sposób szczególny o tym strategicznym 
planowaniu, świadomym, biorąc pod uwagę różnego rodzaju uwarunkowania.           

Pan Leszek Smuniewski powiedział, że widoczne jest z roku na rok, że to strategiczne 

myślenie przy uchwalaniu budżetu ma coraz większe znaczenie. Dodał, że w poprzednim 

punkcie obrad została wydłużona Wieloletnia Prognoza Finansowa z 19 do 21 lat. Odniósł 

się również do projektu budżetu na 2023 rok, w którym widoczne są elementy, które będą 

miały olbrzymi wpływ na to, co będzie się działo przez najbliższe lata. Powstają nowe 

inwestycje, które będą projektowane, np. Powiatowa Instytucja Kultury, Centrum Usług 

Społecznych oraz inne, także drogowe, czy zakup działki w Jabłonnie, które stwarzają 
fundamenty, aby powiat mógł się rozwijać. 

Kolejno powiedział, że ustalenie budżetu to jest praca zespołowa. Przyłączył się do słów 

podziękowania dla Członków Zarządu Powiatu, Radnym, Skarbnikowi Powiatu 

Legionowskiego, ale również całemu zespołowi związanemu z finansami i budżetem 

powiatu. Złożył również życzenia, aby ten budżet udało się zrealizować. Dodał, że plan jest 

rozważny i dość optymistyczny. Wyraził nadzieję, że w trakcie jego realizacji uda się po 
stronie dochodów dokonywać zmian, oczywiście na plus.   
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W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji 

kolejnego podpunktu porządku obrad. 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania.  

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Agnieszka Powała, 

Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, 

Mariusz Śledziewski, Tomasz Talarski, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (1) 

Jacek Szczepański 

Przewodniczący Rady na ręce Starosty Legionowskiego, przekazał gratulacje                             

i podziękowania dla całego zespołu pracowników oraz podziękowania dla Radnych że w tak 
zgodny sposób, w tych trudnych czasach budżet na kolejne 12 miesięcy został przyjęty.    

Uchwała Nr 308/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023 – stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego w powiatowych przewozach pasażerskich. 

 Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Strategii, Rozwoju 

i Pozyskiwania Funduszy o omówienie projektu uchwały. 

Pan Michał Stalmach powiedział, że Powiat Legionowski od 2021 roku realizuje 

samodzielnie powiatowe przewozy pasażerskie, w zakresie przewozów autobusowych 

korzystając z Funduszu Przewozów Autobusowych o charakterze użyteczności publicznej. 

Zaznaczył, że na początku były uruchomione dwie linie autobusowe – 7P i 8P.                         

W późniejszym czasie została wprowadzona linia 10P, która dowozi mieszkańców, przede 

wszystkim uczniów, do LO w Stanisławowie Pierwszym. Dodał, że od sierpnia 2022 roku 

została uruchomiona linia 9P, która obsługuje mieszkańców Gminy Jabłonna, dowożąc ich 

do siedziby Starostwa Powiatowego w Legionowie.  

Zaznaczył, że linie 7P, 8P, 9P i 10P zostały zgłoszone do Funduszu Przewozów 

Autobusowych o dopłatę z Funduszu w roku 2023. Dodał, że wniosek został złożony,              

a zgodnie z regulaminem konkursu, warunkiem uzyskania dopłaty, jest między innymi 

uzyskanie zgody organu stanowiącego właściwego organizatora, na zawarcie umowy            

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. Zaznaczył,                      

że jednostka samorządu terytorialnego może uzyskać dopłatę w wysokości 3 zł netto          

do wozokilometra, jeżeli sama pokryje minimum 10 % wysokości umowy. Kolejno dodał, 
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że omawiana uchwała determinuje możliwość podpisania umowy z Wojewodą 

Mazowieckim. 

Pan Michał Stalmach powiedział, że od 2023 roku, na prośbę mieszkańców i lokalnych 

samorządów planuje się dokonać niewielkich zmian w zakresie tras . Linie 8P i 10P pojadą 

ulicą Suwalną, dając możliwość dojazdu mieszkańcom dużej części miejscowości Łajski do 

Centrum Komunikacyjnego w Legionowie (linia 8P) oraz LO im. Stanisława Lema                   

w Stanisławowie Pierwszym (linia 10P) i trasa linii 9P zostanie skierowana  dodatkowo 
przez miejscowość Janówek Drugi i osiedle Nadzorcówka.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19.12.br., wydała 

pozytywną opinią w sprawie omawianego projektu uchwały.   

W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

       
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia zgody      

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego       

w powiatowych przewozach pasażerskich. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Powała, Jacek Szczepański, Robert Wróbel 

Uchwała Nr 309/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego        
w powiatowych przewozach pasażerskich – stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

ustalenia obowiązujących w 2023 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi      

i jego parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku 

odstąpienia od wykonania dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Naczelnika Wydziału Komunikacji           
o omówienie projektu uchwały. 

Pan Krzysztof Kapuściński powiedział, że zaproponowane w projekcie uchwały wysokości 

opłat, które musi pokryć właściciel pojazdu są konsekwencją  szczegółowej analizy 

przesłanek ustawowych. Dodał, że dokonując analizy kosztów związanych z zadaniem 

usuwania pojazdów i przetrzymywania ich na parkingu strzeżonym, uwzględniono 

przesłanki wskazane w delegacji ustawowej: koszty holowania i przetrzymywania 

pojazdów. W ramach tego zadania powiat ponosi koszty związane z opłaceniem parkingu 
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za przetrzymywanie pojazdów zholowanych w latach ubiegłych. W bieżącym roku jest to 

kwota ponad 105.000,00 zł oraz koszty związane z prowadzeniem egzekucji 

administracyjnych. Do tej kwoty należy doliczyć jeszcze koszty związane z ubezpieczeniem 

tych pojazdów. W związku z powyższym, na realizację tego zadania w 2023 roku oraz 

szacunkowych wydatków, przyjęto dane dotyczące ilości pojazdów usuniętych z drogi           

w roku bieżącym (125 sztuk) oraz przetrzymywaniem ich na parkingu. Szacowany koszt 

powiatu  z tytułu realizacji zadania, przy założeniu stawek z oferty złożonej w postępowaniu 

ofertowym na rok 2023 wyniesie 80.582,16 zł. Dodał, że szacowany dochód po stawkach 

obowiązujących w 2023 roku w niniejszej uchwale wyniesie 92.508,00 zł. Mając na uwadze 

fakt, iż szacunkowe koszty, jakie powiat poniesie z tytułu realizacji przedmiotowego 

zadania oraz opłaceniem parkingów za przetrzymywanie na nich pojazdów usuniętych         

w latach ubiegłych przewyższą dochód, w związku z tym mając na względzie przesłanki 

zawarte w art. 130a ust.6 Prawa o ruchu drogowym i przyznanej w związku z tym 

elastyczności kształtowania opłat, zasadnym jest ustalenie obowiązujących w 2023 roku 
stawek zaproponowanych w omawianym projekcie uchwały.              

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19.12.br., wydała 

pozytywną opinią w sprawie omawianego projektu uchwały.   

W związku z brakiem zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2023 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania 
dyspozycji usunięcia pojazdu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (4) 
Agnieszka Powała, Wiesław Antoni Smoczyński, Jacek Szczepański, Robert Wróbel 

Uchwała Nr 310/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie ustalenia 

obowiązujących w 2023 r. stawek opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na 

parkingu strzeżonym oraz wysokości stawek w przypadku odstąpienia od wykonania 
dyspozycji usunięcia pojazdu – stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej 

uchwałę Nr 278/XL/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zadań 

realizowanych przez powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych 

lub dofinansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych oraz wysokości środków przeznaczonych na te zadania. 
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Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie o omówienie projektu uchwały. 

Pani Magdalena Jagnyziak powiedziała, że jest to kolejna zmiana w roku bieżącym do 

uchwały w sprawie określenia zadań realizowanych przez powiat na rzecz osób 

niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków PFRON oraz 

wysokości środków przeznaczonych na te zadania. W omawianym projekcie uchwały, 

zmiana dotyczy niewykorzystanych środków finansowych przez beneficjentów, którzy 

zrezygnowali z dofinansowania do turnusów rehabilitacyjnych. Są to środki w kwocie 

7.050,00 zł, które zostają przesunięte na dofinansowanie do sprzętu rehabilitacyjnego, 

przedmiotów ortopedycznych i środków pomocniczych.  

Przewodniczący Rady podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował dyskusję 

w tym temacie. Dodał, że Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 19.12.br., wydała 
pozytywną opinią w sprawie omawianego projektu uchwały.   

Pan Leszek Smuniewski zapytał jaki był powód niewykorzystania tych środków? 

Pani Magdalena Jagnyziak odpowiedziała, że przyczyną jest rezygnacja osób z turnusów 

rehabilitacyjnych z powodu pogorszenia się stanu zdrowia, bądź też nie znalezienia 

turnusów w odpowiednim czasie.     

Przewodnicząca Komisji Rodziny, Zdrowia i Spraw Społecznych powiedziała, że członkowie 

komisji również zaopiniowali pozytywnie omawiany projekt uchwały. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący Rady przystąpił do procedury 

głosowania. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                 

Nr 278/XL/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zadań realizowanych przez 

powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków 

przeznaczonych na te zadania. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 

Agnieszka Powała, Jacek Szczepański, Robert Wróbel 

Uchwała Nr 311/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie zmieniającej uchwałę                     

Nr 278/XL/2022 z dnia 25 kwietnia 2022 r. w sprawie określenia zadań realizowanych przez 

powiat na rzecz osób niepełnosprawnych, finansowanych lub dofinansowanych ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych oraz wysokości środków 

przeznaczonych na te zadania – stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy komisji Rady Powiatu w Legionowie na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie ze Statutem Powiatu Legionowskiego, stałe 

komisje pracują na podstawie ustalonego planu pracy, który zatwierdzany jest przez Radę 

Powiatu w Legionowie. Zapytał, czy Przewodniczący poszczególnych komisji chcieliby teraz 

wnieść jakieś uwagi do przedstawionego projektu uchwały.  

Pan Mirosław Kado zapytał, czy w związku z tym, iż w planie Komisji Rozwoju wyznaczona 

jest data na posiedzenie 19 kwietnia, to Sesja Rady Powiatu w kwietniu również odbędzie 

się wcześniej? 

Pan Leszek Smuniewski odpowiedział, że Sesja Rady Powiatu odbędzie się zgodnie                 

z przyjętym planem w ostatni poniedziałek miesiąca, czy 24 kwietnia 2023 roku,                   

co w konsekwencji powoduje, iż Komisja Rozwoju ma zaplanowane posiedzenie w dniu       

19 kwietnia. 

W związku z brakiem zgłoszeń Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 
planów pracy komisji Rady Powiatu w Legionowie na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski, Grzegorz Zbroch 

NIEOBECNI (3) 
Agnieszka Powała, Jacek Szczepański, Robert Wróbel 

Uchwała Nr 312/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy komisji Rady Powiatu w Legionowie na 2023 rok – stanowi załącznik nr 26 

do protokołu. 

 

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy Rady Powiatu w Legionowie na 2023 rok. 

Przewodniczący Rady powiedział, że tak jak komisje Rady Powiatu, Rada Powiatu również 

pracuje na podstawie zatwierdzonego planu pracy. Nadmienił, że w propozycji planu pracy 

Rady Powiatu, uwzględnił plany pracy poszczególnych komisji. Nadmienił, że z uwagi na 

bardzo istotny punkt związany z ustaleniem nowej Strategii Rozwoju Powiatu 

Legionowskiego i tym, że Komisja Rozwoju zaplanowała w czwartym kwartale 2023 roku 

posiedzeniu, na którym zostanie omówiona jej aktualizacja, prawdopodobnym jest, że taki 
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punkt zostanie wprowadzony w czwartym kwartale również pod obrady na Sesji Rady 

Powiatu w Legionowie.  

Pan Leszek Smuniewski zaproponował dyskusję w tym temacie. 

W związku z brakiem zgłoszeń, Pan Leszek Smuniewski przystąpił do procedury 

głosowania. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia planu 
pracy Rady Powiatu w Legionowie na 2023 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Piotr Choroś, Przemysław Cichocki, Zenon 

Durka, Anna Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, 

Izabela Kownacka, Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni 

Smoczyński, Leszek Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz 

Śledziewski, Tomasz Talarski 

NIEOBECNI (4) 
Agnieszka Powała, Jacek Szczepański, Robert Wróbel, Grzegorz Zbroch 

Uchwała Nr 313/XLVII/2022 Rady Powiatu w Legionowie w sprawie zatwierdzenia 

planu pracy Rady Powiatu w Legionowie na 2023 rok – stanowi załącznik nr 27                    

do protokołu. 

 

 

 

15. Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Powiatu w Legionowie. 

Przewodniczący Rady powiedział, iż do protokołu z XLVI Sesji Rady Powiatu, która odbyła 

się w dniu 28.11.br., dotychczas nikt nie zgłosił żadnych uwag. Zapytał, czy teraz ktoś           

z Radnych chciałby wnieść jakieś sugestie.  

Pan Wiesław Smoczyński zwrócił się z prośbą o poprawienie w jego wypowiedzi, ponieważ 

zamiast „po” jest „o”. 

Przewodniczący Rady poprosił o doprecyzowanie, że chodzi tylko o błędy literowe i jeżeli 

nie jest to uwaga do treści merytorycznej protokołu, to „literówka” zostanie poprawiona. 

Pan Wiesław Smoczyński potwierdził.  

Pan Sylwester Sokolnicki złożył podziękowanie za wynik głosowania w kwestii przyjęcia 

uchwały budżetowej na rok 2023. Nadmienił, że Zarząd Powiatu miał wiele dylematów, 

wziął pod uwagę wnioski komisji Rady Powiatu w Legionowie, ale również indywidualne 

rozmowy z Radnymi i przedstawiane wnioski. Złożył również podziękowanie za współpracę 

Członkom Zarządu Powiatu i współpracownikom – Pani Skarbnik, wszystkim jednostkom 

organizacyjnym, naczelnikom.   
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Nikt z obecnych na posiedzeniu Radnych nie zgłosił kolejnych uwag, więc Pan Leszek 

Smuniewski przystąpił do procedury głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLVI Sesji Rady Powiatu w Legionowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Aleksandra Bednarek, Agnieszka Borkowska, Przemysław Cichocki, Zenon Durka, Anna 

Gajewska, Zbigniew Garbaczewski, Mirosław Kado, Michał Kobrzyński, Izabela Kownacka, 

Grzegorz Kubalski, Zenon Kuska, Konrad Michalski, Wiesław Antoni Smoczyński, Leszek 

Smuniewski, Sylwester Sokolnicki, Artur Stankiewicz, Mariusz Śledziewski, Tomasz 

Talarski, Grzegorz Zbroch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Choroś 

NIEOBECNI (3) 
Agnieszka Powała, Jacek Szczepański, Robert Wróbel 

Przewodniczący Rady potwierdził, że protokół z XLVI Sesji Rady Powiatu w Legionowie 

został przyjęty. 

 

 

 
16. Wolne wnioski i oświadczenia. 

Pani Anna Gajewska nawiązała do informacji, którą przekazywała na poprzedniej Sesji,        

na temat organizowanej przez Bezpartyjnych Samorządowców zbiórki środków na zakup 

upominków dla dzieci z Domu Dziecka. Zaznaczyła, że została zebrana kwota 3.270,00 zł. 

Dla każdego dziecka został już zakupione bony podarunkowe do Galerii Północnej. 

Podziękowała wszystkim za wpłaty. Przewodniczący Rady przyłączył się również do tych 
podziękowań.  

Pani Agnieszka Borkowska podziękowała za odpowiedź w sprawie pojawienia się dzików        

w mieście Legionowo. Dodała, że ma nadzieję, iż te dziki zostaną odłowione, a nie 
odstrzelone.  

Zapytała również, co z odpowiedzią od ZTM?  

Starosta Legionowski poinformował, że dotychczas nie wpłynęła odpowiedź do Starostwa.   

Pani Anna Gajewska złożyła podziękowanie za pomoc w zorganizowaniu zbiórki i zakupu 
bonów podarunkowych również Pani Agnieszce Powała. 

Pan Mirosław Kado odniósł się do wypowiedzi Pani Agnieszki Borkowskiej. Powiedział,            

że w Polsce obowiązuje prawo, jest ASF i ustawa nie pozwala na wywóz odłowionych 
dzików.  

Pan Sylwester Sokolnicki powiedział, że wspólnie z Przewodniczącym Rady zapraszają          

na spotkanie, które odbędzie się o godz. 14:30. Pan Leszek Smuniewski przyłączył się do 
tego zaproszenia.  



18 

 

Pan Zenon Durka powiedział, że na początku Sesji, Przewodniczący Rady wspomniał              

o dwóch faktach historycznych – o stanie wojennym i o „Czarnym czwartku”. Chciałby 

przekazać jeszcze informację historyczną o której warto wspomnieć – 16 grudnia minęła 

100. rocznica morderstwa Prezydenta Narutowicza. Dodał, że został on zamordowany          

w Gmachu Zachęty podczas wystawy przez niejakiego Eligiusza Niewiadomskiego, 
oglądając obraz Rafała Ziomka „Szron”.  

 

 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

Posiedzenie Rady Powiatu w Legionowie zamknął Przewodniczący Rady, dziękując 

za obecność wszystkim uczestnikom Sesji. 

 

  

Przewodniczący 
Rada Powiatu w Legionowie 

Leszek Smuniewski  

 
Protokół przygotowała Agata Szraga 

 


